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DAMES EN HEREN,

1. Procedure

Op 12 december 2001 diende de heer Bruno Pink-
hof een verzoekschrift in betreffende infoborden
over België. De verzoeker vroeg met name om aan
de luchthaven in Zaventem en aan de belangrijkste
grensovergangen borden te plaatsen die aan bui-
tenlandse reizigers uitleggen dat België bestaat uit
gemeenschappen en gewesten, melding maken van
de officiële talen van België en van het aantal Vla-
mingen, Franstaligen en Duitstaligen, en ook een
verwelkomingstekst bevatten.

De Commissie voor de Verzoekschriften verklaar-
de het verzoekschrift tijdens haar vergadering van
15 januari 2002 ontvankelijk en verwees het voor
verdere behandeling naar de Commissie voor Insti-
tutionele en Bestuurlijke Hervorming en Ambte-
narenzaken.

Op 5 februari 2002 besprak de Commissie voor In-
stitutionele en Bestuurlijke Hervorming en Ambte-
narenzaken het verzoekschrift.

2. Bespreking

De heer André Denys wil niet ingaan op de vraag
van de indiener van het verzoekschrift om borden
met een educatieve doelstelling langs de weg te
plaatsen. Er zijn nu al te veel verkeers- en signali-
satieborden. Men kan beter andere middelen inzet-
ten om te voldoen aan de doelstelling van het ver-
zoekschrift.

De heer Dirk Holemans acht de bekommernis van
de indiener weliswaar terecht, maar de oplossing
die hij voorstelt is niet adequaat. Het is niet door
het plaatsen van borden langs de weg dat men zijn
educatieve rol naar de burgers toe moet vervullen.

Mevrouw Mieke Van Hecke erkent dat het moeilijk
is om de staatsstructuur van België op een eenvou-
dige manier uit te leggen aan buitenlandse vrien-
den en kennissen. Het instrumentarium dat de ver-
zoeker daartoe aanreikt ligt echter niet voor de
hand. Zij stelt voor dat de federale overheid een
globale, eenvoudige brochure opstelt over de Bel-
gische staatsstructuur en over de bevoegdheden
van de gemeenschappen en gewesten, en die bro-
chure ter beschikking stelt van de toeristische sec-
tor.

Volgens de heer Sven Gatz moet een oplossing
worden gezocht in samenwerking met de andere

overheden in België. Hij heeft geen enkel bezwaar
tegen een heldere communicatie over de werking
van ons staatsbestel. De door de indiener van het
verzoekschrift voorgestelde oplossing is echter niet
doelmatig.

De heer Joris Van Hauthem wijst op de terechte be-
kommernis van de verzoeker om aan toeristen die
tijdelijk in België verblijven uit te leggen hoe ons
land in elkaar zit. Het gaat dus niet zozeer om ver-
tegenwoordigers van buitenlandse instellingen, di-
plomaten of zakenmensen. Niet alleen ontbreekt
het in het buitenland aan kennis van de Belgische
staatsstructuur, soms gaat men er nog altijd van uit
dat België een overwegend Franstalig land is. Men
weet en begrijpt niet dat er zoveel Vlamingen zijn.
Daarom is het ongetwijfeld nuttig om uit te leggen
hoe België is samengesteld, zonder daarom de vol-
ledige, ingewikkelde staatsstructuur uiteen te zet-
ten. Het is echter niet aangewezen om daartoe bor-
den langs de weg te plaatsen.

De heer Francis Vermeiren vermoedt dat de ver-
zoeker werd geconfronteerd met de enorme en on-
getwijfeld zeer dure publiciteitscampagne van het
Waalse Gewest op de luchthaven van Zaventem.
Een dergelijke campagne komt wellicht vrij ver-
warrend over. Het kan echter niet de bedoeling
zijn om terzake in een concurrentiestrijd te verval-
len. Daarom zou men hierover overleg moeten ple-
gen tussen de verschillende overheden.

3. Conclusie

De commissie is het erover eens dat het belangrijk
is, en een zorg voor eenieder, om de nodige infor-
matie te verschaffen over de Belgische staatsstruc-
tuur. Zij is er echter van overtuigd dat het plaatsen
van infoborden daartoe niet de meest geëigende
vorm is.

De commissie acht het verzoekschrift van de heer
Bruno Pinkhof dan ook niet gegrond.

De verslaggevers, De voorzitter,

Mieke VAN HECKE Norbert DE BATSELIER

Sven GATZ
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